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سرپرست معاونت اقتصادی استانداری البرز:
 فعالیت شرکت های دانش بنیان  
برای شکستن حصار تحریم است

سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی 
البرز گفت: در شرایط کنونی  اســتانداری 
برای شکست تحریم های دشمنان، حرکت 
به سوی تولید و خدمات شرکت های دانش 

بنیان را هدفگذاری کرده ایم.
سیف الله اسداللهی در مراسم برگزاری »رویداد تانا« در 
استان البرز اظهار داشت: در شرایط کنونی برای شکست 
تحریم های دشمنان، حرکت به سوی تولید و خدمات 

شرکت های دانش بنیان هدفگذاری کرده ایم. وی بیان کرد: امروز پایه اقتصاد کشور بر مبنای 
کشاورزی شکل گرفته است و استان البرز نیز استانی کشاورز محور است بنابراین باید تقاضا در 

این بخش از سمت پارک علم و فناوری هرچه بیشتر مورد توجه قرار گیرد.
سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی استانداری البرز تصریح کرد: در بحث امنیت غذایی 
باید شرکت های خصوصی و نهادهای دولتی که سال ها تجربه و مطالعه با استفاده از ظرفیت های 

علمی و اساتید داشتند، پای کار بیایند.
اسداللهی بیان داشــت: در استان البرز با توجه به ظرفیت های کشاورزی برای توسعه بذر و 
نهال در جهت هدف تبدیل دانش به ثروت می توان اقدامات مؤثر داشت. وی اضافه کرد: امروز 
ارتباط صنعت و دانشگاه باید به صورت هرچه جدی تر مورد توجه قرار گیرد در این راستا شاهد 
اقدامات مناسبی از سوی پارک علم و فناوری بودیم اما باید همچنان نیاز سنجی ها و مطالعات 

لازم انجام شود.
سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی استانداری البرز با تاکید بر جایگزینی روش های نوین 
به جای روش های سنتی در تولید گفت: برخی از روش ها در تولید ابتدایی است که در برخی 

صنایع از جمله صنعت نساجی باید هرچه بیشتر مورد توجه قرار گیرد.

مدیر عامل شرکت برق منطقه ای گیلان:
بهره برداری از 7 پروژه تا قبل از سال جاری

7 پروژه برقی به ارزش 980 میلیارد ریال قبل از پایان ســال جاری در مدار 
قرار خواهند گرفت.

بهمن داراب زاده مدیر عامل شرکت برق منطقه ای گیلان گفت: تا پایان سال جاری 7 پروژه 
برقی در بخش نیروگاه، پست و خط افتتاح و به مرحله بهره برداری خواهند رسید.

وی افزود: احداث پست 20/63 کیلوولت ضیابر و برقراری اتصالات 63 کیلوولت آن، احداث 
یک بی  از پست مصوب شهید چمران، ورود و خروج خط 63 کیلوولت سیادتی- نفوت  در پست 
سلیمانداراب، افزایش ظرفیت خطوط عضدی- رشت 1-مقدم و نیروگاه های مقیاس کوچک 

شهرک صنعتی ماسال و کشتارگاه کیسم از جمله این پروژه ها می باشند.
داراب زاده گفت: این پروژه ها در مناطق جغرافیایی رشت، صومعه سرا، ماسال و آستانه اشرفیه 
احداث و به بهره برداری خواهند رسید. پیشرفت فیزیکی تعدادی از این پروژه ها در حال حاضر 

بالای 80 درصد می باشد.

شهردار یزد:
۱۵۰۰ میلیارد تومان برای احیای مجدد مسیل رودخانه 

مرکزی یزد نیاز است 
یزد - صادقی مقدم - شــهردار یزد بابیان 
اینکه برای احیای مجدد مســیل رودخانه 
مرکزی یزد ۱۵00 میلیارد تومان اعتبار نیاز 
اســت گفت: 700 میلیارد تومان آن برای 
تملک و بقیه برای مرمت کامل رودخانه هزینه 

می شود.
ابوالقاسم محی الدینی در گفت و گو با خبرنگاران افزود: 
این مبلغ  از محل اعتبارات ملی و استانی تامین می شود 

زیرا تامین آن در توان شهرداری نیست. وی با بیان اینکه اگر اعتبارات لازم در این زمینه تامین 
شود این مسیل در یکسال مرمت می گردد اظهار کرد: با مشکلات تامین منابع  و بحث های 
حقوقی در زمینه آزاد سازی این مسیل مواجه هستیم.محی الدینی اصافه کرد: با وجود کمبود 
اعتبارات، نقاطی که در مسیل رودخانه موجود قبلا مسدود شده بود در حال بازگشایی است که در 

صورت بارندگی، آب از آن عبور و به شهر وارد نشود.
شهردار یزد با بیان اینکه پل سازی در مسیل رودخانه یاد شده برای عبور و مرور شهروندان در 
حال انجام است اضافه کرد: البته آزاد  سازی رودخانه ها وظیفه شهرداری نیست بلکه مربوط به 

دیگر دستگاههاست که جدی وارد عمل نمی شوند.
وی با بیان اینکه در 30 سال گذشته، بارندگی مانند مردادماه امسال در استان رخ نداده بود یادآور 
شد: مسیل رودخانه در سال های گذشته مسدود شده بود و  در این مسیر منازل مسکونی ،خیابان، 

میادین و پارک ساخته شده بود.
محی الدینی تصریح کرد: در ســال 8۹ فاز اول رودخانه از بلوار دانشــجو تا دانشگاه پیام نور 
آزادسازی و مسیر باز شد و در  سال ۹0 از پشت ورزشگاه نعیم آباد تا کوچه جنب پارک شادی هم 
انجام شد و فقط بین این دو مسیر بخاطر تعرض به رودخانه ها باقی مانده بود  که بعد از سیل 

اخیر، مسیر آزاد سازی و اکنون در حال خاکبرداری است.

 ایجاد زیرساخت گازرسانی
 به ۱۰ پاسگاه مرزی استان کرمانشاه

کرمانشاه - الهه فرهادی: سرپرست شرکت 
گاز استان کرمانشاه با اشاره به اینکه ایجاد 
رفاه و آســایش جهت مرزبانان و حافظان 
امنیت کشور از اولویت های کاری مجموعه 
گاز استان است گفت: گازرسانی به ۱0 پایگاه 

مرزی استان کرمانشاه انجام می شود.
ناصر حسینی اظهارداشت: این شرکت به منظور رفاه 
و آسایش مرزبانان غیور و جان برکف و حافظان امنیت 

کشور کار گازرسانی به پاسگاه های نقطه صفر مرزی را در اولویت دارد و در کنار امنیت و پایداری 
که هم اکنون برای مرزهای ایران اســلامی متصور اســت رفاه و آسایش و آبادانی نیز به این 

عزیزان هدیه شود.
وی عنوان کرد: بدون تردید همه ما در مقابل رشادت ها و جانفشانی های مرزبانان غیور مسئول 
هستیم و باید تلاش شود تا با ایجاد زیرساخت گازرسانی برای پاسگاه های مرزی رفاه و آسایش 

را برای این عزیزان فراهم کنیم.
حسینی گفت: هم اکنون شرکت گاز استان در کنار گازرسانی به روستاهای مرزی استان که 
جزو مناطق کمتر برخوردار از خدمات رفاهی هستند، کارگازرسانی به پاسگاه های مرزی همجوار 
را نیز دراولویت کاری دارد و به همین منظور تاکنون جهت 10 پاسگاه مرزی استان زیرساخت 

بهره مندی از نعمت گاز طبیعی فراهم شده است.
سرپرســت شــرکت گاز اســتان کرمانشــاه بر ضرورت برخورداری تمامی مرزنشینان از 
نعمــت گاز طبیعی تأکید کرد و افزود: از ابتدای امســال تاکنون 110 روســتا گازدار و 178 
روســتا نیز در دســت اجرا است که بیشتر آنها در مناطق مرزی و کمتر برخوردار استان بودند 
 و این خدمات تا گازرســانی به آخرین روســتاها و پاســگاه های مرزی واجد شــرایط تداوم 

خواهد داشت.

اخبار کوتاه 

رئیس شــورای اسلامی شهر کرج گفت: 
بخش زیادی از آسیب ها و ناهنجاری های 
اجتماعــی در نتیجه بی توجهی به کتاب و 

پایین بودن سرانه مطالعه است.
علی قاســمپور با اشاره به هفته کتاب و کتابخوانی 
اظهار کرد: در خصوص دلیل کاهش ســرانه مطالعه 
کتاب تنها به یک دلیل خاص نمی توان بسنده کرد و 
مجموعه عوامل متعددی در طول زمان و سالیان اخیر 
دست به دست هم داده تا سرانه کتاب و کتابخوانی هر 
ساله کاهش پیدا کند و تبدیل به یک زنگ خطر شود.

رئیس شورای اسلامی شهر کرج به سهم شهرداری در توسعه فرهنگ کتابخوانی 
اشــاره و تصریح کرد: استفاده بیش از حد از فضای مجازی، افزایش قیمت کتاب، 
رشد تکنولوژی و تمایل جمعی برای رسانه های بصری، عدم تبلیغات مناسب جهت 
کتابخوانی از دلایل اصلی کاهش سرانه مطالعه کتاب هستند.قاسم پور بر اهتمام ویژه 
شهرداری در ترویج فرهنگ کتاب و کتابخوانی اشاره و بیان کرد: مدیریت شهری 
می تواند با دایر کردن ایستگاه  کتاب و کتابخوانی در مجتمع های پر جمعیت مناطق 

مختلف شــهرداری توسط سازمان فرهنگی، 
اجتماعی و ورزشی تا شــهروندان بتوانند در 
تمامی رده های سنی به مطالعه مبادرت ورزیده 
و شاهد گسترش فرهنگ مطالعه باشیم.وی 
تاکید کرد: بــرای جلوگیری از کاهش میزان 
بیش از حد سرانه مطالعه توصیه می شود که 
مخاطبان استفاده از تکنولوژی را برای فضاهای 
مجازی و سرگرم کردن خود کنار بگذارند و یا 
میزان آن را کاهش دهند و یا از این تکنولوژی ها 
جهت مطالعه آنلاین کتاب استفاده کنند و یا 
کتاب های صوتی را در برنامه زمانی خود به کار بگیرند تا میزان مطالعه نیز افزایش 
یابد.قاسم پور یادآور شد: با توجه به اینکه شهر کرج در چند سال گذشته با افزایش چند 
برابری جمعیت مواجه شده است گسترش زیرساخت های فرهنگی از جمله احداث 
کتابخانه در نقاط مختلف شهر جز اولویت های شهرداری قرار بگیرد تا با توجه به نیاز 
شهروندان و لزوم اشاعه فرهنگ کتابخوانی در بین مردم و حمایت شورای شهر و 

مسئولین استانی اقدامات ارزنده ای در این خصوص صورت گیرد.

اصفهان_محسن راعی: مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری 
اصفهان گفت: برنامه ای با عنوان »تا پــای جان، برای ایران« که از 
بزرگترین برنامه های جذاب ترکیبی کشــور است توسط سازمان 

فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری برگزار می شود.
سیدعلی معرک نژاد  اظهار کرد: شعار این دوره مدیریت شهری »اصفهان من، شهر 
زندگی« است؛ از ویژگی های مهم شهر زندگی این است که مردم در آن نقش اساسی 
و مؤثری دارند و به طور کلی زندگی بدون شهروندان آن معنایی ندارد.وی با بیان اینکه 
یکی از اقدامات مهم مدیریت شهری که به صورت سالیانه اجرا می شود و به فعالیت های 
شهری و شهرداری جهت می دهد، فرایند بودجه ریزی است، افزود: در هفته های گذشته 
شهردار اصفهان از شهروندان به ویژه قشر نوجوان و جوان که قرار است آینده شهر برای 
آنها مهیا شود، دعوت کرد که در فرایند بودجه ریزی به شهرداری کمک کنند؛ لذا در این 
راستا از تمام شهروندان اصفهانی دعوت می کنم چنانچه ایده، پیشنهاد یا حتی پروژه ای 
در ذهن دارند که بتواند شهر را به مسیر تعالی و پیشرفت نزدیک تر کند، از طریق سامانه 
137 با شــهرداری در میان بگذارند تا پس از بررسی هایی که در فرایند بودجه ریزی 
انجام می شود، عملیاتی می کنیم. مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری اصفهان 
خاطرنشان کرد: در همین راستا روز گذشته دیداری با دانش آموزان و دهه هشتادی های 
شهر اصفهان انجام شد و جمعی خلاق، پویا، بانشاط و باانگیزه از نوجوانان شهر شامل 
دختران و پسران طی یک نشست صمیمانه و صریح، ایده ها، پیشنهادها و انتقادات خود 

را برای داشتن شهری بهتر با شهردار به طور مستقیم در میان گذاشتند.
وی تصریح کرد: چنانچه مدارس و نهادهای مختلف اعلام آمادگی کنند این آمادگی 
وجود دارد که بتوانیم نشست های مستقیم، صریح و بی پرده ای را با مدیران ارشد شهری 
برگزار کنیم.معرک نژاد با اشاره به 2۵ آبان ماه »سالروز حماسه و ایثار اصفهان«، افزود: بر 
اساس مصوبه شورای عالی انقلاب فرهنگی، امسال این روز در تقویم رسمی کشور به 
نام »روز ملی اصفهان« نامگذاری شد، بر همین اساس بخش های مختلف شهرداری 
فعالیت هایی را آغاز کردند.مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری اصفهان گفت: 
به مناســبت 2۵ آبان، برنامه ای با عنوان »تا پای جان، برای ایران« که از بزرگترین 
برنامه های جذاب ترکیبی کشور است، توسط سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی 
شهرداری برگزار می شود و افراد می توانند با تهیه بلیت از طریق راه های ارتباطی اعلام 
شده، در این برنامه جذاب و دیدنی که با برداشتی از زندگینامه شهید صیاد شیرازی تهیه 

شده است، شرکت کنند.
وی تشــریح کرد: رویدادها و فضاســازی های دیگر از طریــق مناطق پانزده گانه 
شهرداری، ناژوان، سازمان ها و سایر ارگان ها در نظر گرفته شده است که بتوانیم در این 
ایام یاد و خاطره بزرگان و مشاهیر اصفهان به ویژه شهدای شهر اصفهان و در صدر آن 
شهدای 2۵ آبان که مایه افتخار شهر هستند را بیش از پیش در آن روز باشکوه و بی نظیر 
گرامی بداریم.معرک نژاد گفت: در این راستا از تمام شهروندان دعوت می کنم در رویدادها 

و برنامه هایی که به مناسبت روز حماسه و ایثار اصفهان برگزار می شود، شرکت کنند.

مدیرکل تبلیغات اسلامی استان البرز 
گفت: مردم از هتک حرمت به مقدسات 
و نمادهای دینی ملی ناراحت هستند و از 
این گروه آشوب گران برائت جسته اند.

حجت الاسلام والمسلمین مهدی ولایی برحق  
با اشاره به ناآرامی های اخیر و هتک حرمت به 
مقدسات توسط عده ای آشوبگر اظهار کرد: امروز 
با یک اعتراض ساده مواجه نیستیم، بلکه یک 
جنگ شناختی چند وجهی را از سر می گذرانیم 
که قدرت های بزرگ دنیا آن را حمایت می کنند 

و سال هاست برای آن برنامه ریزی کرده اند.وی با بیان اینکه دشمن آرزو دارد به 
ایران و جمهوری اسلامی و نظام مقدس ما خدشه وارد کند اما همواره سرشکسته 
و ناامید می شود، افزود: تغییر مسیر اعتراضات ساده مردمی به آشوب و اغتشاش و 
نبردهای خیابانی توسط دشمنان این مرز و بوم ساماندهی و هدایت می شود چرا 

که برای تحقق آرزوی های پوشالی خود چاره ای جز این ندارند.
مدیرکل تبلیغات اسلامی استان البرز یادآور شد: به همین علت شاهد تشدید و 

افزایش لحظه به لحظه خشونت های خیابانی در 
گوشه و کنار کشور هستیم، در این میان دشمن 
و آشوبگران و واداده های داخلی مجبور به هتک 

حرمت هستند.
ولایی برحق بــا بیان اینکه هتک حرمت به 
مقدسات دینی و انقلابی در این اغتشاشات بسیار 
نمایان و آشکارا انجام شد، اظهار کرد: در این بین 
آشوبگران نه تنهای به افراد و نمادهای دینی بلکه 
به حرم های شریف، قرآن عزیز و تمام مقدسات 
اهانت کردنــد.وی افزود: ایــن اقدامات قلب 
مؤمنین، مومنات و اصحاب دین و تدین را به درد آورد و جریحه دار کرده است.

مدیرکل تبلیغات اسلامی اســتان البرز اضافه کرد: این افراد باید بدانند ملت 
همیشــه در صحنه از همه هتک حرمت کنندگان اعلام برائت کردند و نفرت 
خود را از این گروه اعلام داشــته اند. وی متذکر شد: به زودی و به حول و قوه 
الهی شاهد این هستیم که برهم زنندگان امنیت در هر تیم و گروهی به سزای 
عملشان خواهند رسید و ما امیدواریم این پرچم به دست صاحب اصلی خود برسد

رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای اسلامی شهر 
کرج گفت: اجراییات از جمله تراش و روکش آسفالت در 
محلات مختلف براساس مصوبه شورای اسلامی شهر و 

نظر کمیسیون انجام شده است.
علیرضا رحیمی در نطق پیش از دستور جلسه هشتاد شورا به نطق جلسه 
قبل رئیس کمیسیون حقوقی و نظارت اشاره کرد و گفت : عضو شورای 
شهر بدون بررسی و پشتوانه علمی مطلبی را گفتند در حالی که وی هم 
دارای ســلامت نفس و هم تقوا هستند اما چون همگانی شده مطرح 
می کنم. بر این اســاس نکاتی از باب رئیس کمیسیون عمران به جهت 
تنویر افکار اعضای شورا، شهردار، مدیران و اصحاب رسانه و شهروندان 

عزیزم ارائه می کنم.
وی افزود: تصمیماتی که اجرائی می شود مصوبات شورای شهر دارد و 
برخی اختیارات از تباصر بودجه به کمیسیون ها داده می شود که ملاک 
عمل است و لاغیر. در تبصره 2۹ بودجه سال 1۴00 شورای پنجم موضوع 
تراش و روکش معابر و اولویت بندی آن را منوط به تصمیم کمیسیون 
دانسته که در ۵۵ مین جلسه کمیسیون عمران و حمل و نقل بند 1 موضوع 
تراش و رو کش بیش از 110 معبر به تصویب رســید و محلات خاصی 
که ایشان نظر دادند و در لفّافه گفتند که مصوبه ندارد در لیست کمیسیون 

وجود دارد. رییس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای شهر تاکید کرد: 
با توجه به اهمیت تراش و روکش معابر مجدداً برای بازنگری موضوع در 
جلسه پنجم کمیسیون عمران، حمل و نقل مورخ 1۴00/7/21 در بندهای 
2 و ۴ لیست مصوب شده شورای پنجم، توسط کارگروهی بازدید میدانی 
شد و به ۹1 معبر کاهش پیدا کرد و در کمیسیون فوق مصوب شد که از 
۹1 معبر مصوب 62 معبر تراش و روکش انجام و یا در حال انجام است 
و 2۹ معبر در حال صدور دستور کار و یا عملیات حفاری و یا جدولگذاری 
است که از زحمات و تلاش های همه اعضای محترم، مجموعه مدیریت 
 ـمناطق و سازمان عمران( تشکر  شهری، حوزه عمران )اعم از معاونت 

می شود.
وی در پایان نکاتی را لازم به یادآوری دانست و گفت: از کلماتی چون 
هشدار می دهم یا خاطی کیست که رییس کمیسیون حقوقی و نظارت 
در سخنانشون اشاره کرده بودند، استفاده نمی کنم امّا هر کسی باید کار و 
وظیفه محوله خودش را انجام دهد. اگر هم مسندی داریم چه در کسوت 
 ـچه عضو و چه حوزه اجرائی اگر کاری نکنیم و فعلی  رئیس کمیسیون 
برای مردم در جهت رفع مشکلات شهری انجام ندهیم این جز ضمان 
چیزی ندارد، این موقع است که هم خطا وجود دارد و هم هشدا داردر و هم 

بی احترامی به شهروندان عزیز می شود.

رئیس شورای اسلامی شهر کرج   اعلام کرد:

به مناسبت »روز اصفهان« انجام می شود؛

مدیرکل تبلیغات اسلامی البرز مطرح کرد؛

رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای شهر کرج:

زنگ خطر کاهش سرانه مطالعه

اجرای بزرگترین برنامه های فرهنگی کشور در اصفهان

اعلام برائت مردم نسبت به هتک حرمت کنندگان و آشوب گران

اجراییات بر اساس مصوبه است نه سلیقه

اصفهان_محسن راعی: سند همکاری تامین ریل 
ملی خطوط قطار شهری مشهد با حضور مهندس 
ایرج رخصتی مدیرعامل ذوب آهن اصفهان و سید 
عبدالله ارجایی شهردار کلان شهر مشهد ۲۲ آبان 

ماه در محل شهرداری این شهر منعقد شد .
مهندس رخصتی در آیین انعقاد این سند همکاری به روند تولید 
فولاد در ایران پرداخت و گفت : پیش از انقلاب اسلامی میزان 
تولید فولاد در ایران فقط ۵00 هزار تن بود که پس از انقلاب این 

میزان به حدود سی میلیون تن افزایش یافته است .
مدیرعامل ذوب آهن اصفهان ، این شرکت را بنیانگذار صنعت 
فولاد کشور معرفی کرد و افزود : ذوب آهن اصفهان اکنون با 
تولید سه میلیون تنی خود به نوسازی و توسعه زیرساخت کشور 

کمک شایانی می کند .
وی با بیان اینکه ذوب آهن اصفهان با تامین ریل پروژه های 

بزرگ راه آهن جمهوری اسلامی به توسه این ناوگان نیز کمک 
کرد ، خاطرنشــان ساخت : این شرکت فن آوری ساخت انواع 
ریل مترو را در اختیار دارد و با سفارش مسئولین مترو در کلان 
شهرها در حداقل زمان ریل مورد نیاز آنها را تولید کرده و تحویل 
می دهد .مدیرعامل ذوب آهن با بیان اینکه ســبد ریلی این 
شــرکت در آینده نزدیک تکمیل خواهد شد ، تاکید کرد : به 
زودی ریل سوزن مورد نیاز ناوگان حمل و نقل ریلی کشور نیز به 
صورت استاندارد و با کیفیت تولید و به مشتریان ارائه خواهد شد.
مهندس رخصتی به کیفیت پایــدار محصولات ذوب آهن 
اصفهان نیز پرداخت و گفت : کیفیت محصولات این شرکت 

بر اساس استانداردهای ملی و بین المللی امری مستمر است .
مدیرعامل ذوب آهن اصفهان رشد تولید و مصرف فولاد را 
نشانه توسعه یافتگی کشــورها دانست و گفت : رشد تولید و 
میانگین مصرف فولاد در کشور ما از شتاب مناسبی برخوردار 

اســت و ذوب آهن اصفهان نیز با تولید 12 محصول جدید به 
ســوی تولید محصولات خاص و ارزش افزا در حرکت است 
که بی گمان در این مســیر بیش از هر چیز به توان کارکنان 

خود متکی می باشد.
شهردار مشهد نیز با بیان اینکه ریل تولید شده در ذوب آهن 

اصفهان از کیفیت بالاتر و قیمت کمتری نســبت به رقبای 
خارجی برخوردار اســت ، گفت : تامین ریل یکی از مهمترین 
موضوعات در توسعه قطار شهری مشهد بود که تولید ریل ذوب 
آهن اصفهان این مشکل را حل کرد .سید عبدالله ارجایی با بیان 
این که حمل و نقل عمومی از عمده مباحث و چالش های کلان 
شهرها است گفت : این امر برای مشهد مقدس که مسافر و 

زوارپذیر است از اهمیت دوچندانی برخوردار می باشد .  
شهردار مشهد ، اتوبوس رانی را عامل سامان دهی بخشی از 
نیاز مردم در حمل و نقل عنوان کرد و افزود : توسعه قطار شهری 
بخش عمده ای از مشکلات شهروندان را برطرف و آسایش 

مسافران و زوار را نیز تامین می کند .
وی از احداث تونل ها، ایستگاه ها و ... جهت پروژه توسعه قطار 
شهری مشهد خبر داد و گفت : برای تکمیل و بهره برداری از 
این پروژه، استفاده از ریل ملی را در دستور کار قرار دادیم و سند 

همکاری تامین ریل مورد نیاز این پروژه بین شهرداری مشهد و 
ذوب آهن اصفهان به امضا رسید .

ارجایی با بیان این که تاسیس ذوب آهن اصفهان از دیرباز و 
استفاده از ریل ملی در سال های اخیر برای هر ایرانی افتخارآمیز 
است ، تاکید کرد : با شناختی که از توانمندی های ذوب آهن 
اصفهان داریم ، مطمئن هستیم که کارکنان توانمند و متخصص 
این شرکت با ساخت سایر تجهیزات و قطعات راهبری ناوگان 
ریلی ، کشور را از واردات این گونه مکانیزم ها بی نیاز خواهند 
کرد. شهردار مشهد با اشــاره به اینکه از مجموعه ذوب آهن 
اصفهان برای تولید این تجهیزات توقع زیادی داریم ، گفت : با 
افتخار اعلام می کنم ذوب آهن اصفهان توان ساخت تجهیزات 
مــورد نیاز ناوگان ریلی کشــور را دارد چرا که ریل ذوب آهن 
اصفهان با رعایت استانداردهای سختگیرانه و با کیفیت جهانی 

تولید و به مشتریان عرضه می شود .

رییس سازمان شــیلات ایران گفت: در برنامه تحولی 
سازمان شیلات مقرر شــده در افق ۱۴0۴ تولید آبزیان 
کشور دو برابر شــود و از ۱.۳ میلیون تن به ۲.۶ میلیون 

تن برسد.
به گزارش مهر به نقل از وزارت جهاد کشاورزی، »سید حسین حسینی« 
در برنامه زنده »صف اول« شبکه خبر سیما افزود: سالانه یک میلیون 
و 2۵۹ هزار تن در شــیلات تولیــد داریم که بعد از انقلاب بیش از ۹0 
درصد رشد داشته است.معاون وزیر جهاد کشاورزی با بیان این که صنعت 
شیلات در کشور قدمت 70 ساله دارد، اظهار داشت: بیش از ۹0 درصد 
تولیدات این صنعت مربوط به بعد از انقلاب است و امروز یک میلیون و 

2۵۹ هزار تن در شیلات تولید داریم که از این رقم، 702 هزار تن مربوط 
به صید و صیادی و ۵۵7 هزار تن مربوط به آبزی پروری است و از این 
۵۵7 هزار تن به غیر از ۵7 هزار تنی که پرورش میگو در سواحل است، 
بقیه در آب های داخلی و آب های شیرین است.حسینی گفت: با داشتن 
۵ هزار و 800 کیلومتر سواحل شمال و جنوب می توان در برنامه تحولی 
تولید و پرورش ماهیان مرتبط به ســواحل و میگو را از 1.3 میلیون تن 
بــه 2.6 میلیون تن در افق 1۴0۴ افزایش داد؛ یعنی به اندازه 70 ســال 
گذشته تولید باید به صورت جهشی پیش برود.وی افزود: با مطالعاتی که 
انجام شده و پلی گون های قابلیت پرورش در آب های جنوب و شمال 
تا 1.۵ میلیون تن امکان پرورش ماهیان دریایی وجود دارد و به همین 

منظور برای ۵00 هزار تن پرورش ماهی در دریا برنامه ریزی شده است 
و امیدواریم تا افق 1۴0۴ بسترسازی و زمینه آن فراهم شود تا بتوانیم به 
تولید برسیم.رئیس سازمان شیلات ایران گفت: سعی می کنیم از 200 
هزار هکتار مناطق مستعد برای پرورش میگو که الان 20 هزار هکتار آن 
زیر کشت است به 160 هزار تن تولید برسیم و از ظرفیت های موجود بین 
دریا و ساحل که شامل سایر آبزیان، گیاهان آبزی، جلبک های دریایی، 
خیار دریایی، دو کفه ای ها و … اســتفاده کرد و به تولید افزود.به گفته 
حسینی، برای افزایش بهره وری، توسعه عمودی و همچنین افزایش تولید 
در واحد سطح، در بسترهای موجود می توان با کشت متراکم و مکانیزه 
کردن، افزایش تولید را محقق کرد.معاون وزیر جهاد کشاورزی گفت: از 

702 هزار تن صیدی که وجود دارد 2۹ هزار تن متعلق به شمال و بقیه 
آن مربوط به جنوب می شود و اگر دریا را به لحاظ شیلاتی به سه قسمت 
آب های کم عمق، عمیق و سطح تقسیم کنیم، در آب های کم عمق صید 
بی رویه انجام می شود، در سطح که همان تن ماهیان هستند 27۵ هزار 
تن از 702 هزار تن به خــود اختصاص می دهد که در غرب اقیانوس 
هند بین 32 کشــور اول هستیم با 17۴ هزار تن صید تن ماهیان و در 
کل اقیانوس هند بعد از اندونزی رتبه دوم را داریم.وی اضافه کرد: طبق 
آخریــن ارزیابی ها در آب های عمیق، 2.3 دهم میلیون تن از گونه های 
نورگریز )آبزیان(، در آنجا ظرفیت داریم که در برنامه ریزی ها قصد برداشت 
100 هــزار تن از این گونه ها را داریم که این موضوع به تولید و بحث 
کیفی سازی صید و صیادی اضافه می شود.حسینی خاطرنشان کرد: با 
روش هــای جدیدی که وجــود دارد و با تغییر روش و زنجیره ارزش تا 

بازار امکان بهره برداری مفید و مؤثر و با ارزش افزوده بیشتر از گونه های 
ارزشمند به ویژه دریایی لوفین که فقط برای مصرف کنسرو و تن ماهی 
است را می توانیم با یک تغییر روش صید که از گیلنت یا گوش گیر به 
رشته قلاب و ایجاد یک ارزش افزوده به صورت تازه خوری در بازار عرضه 
کنیم که ارزش آن را از دو دلار به هفت دلار افزوده خواهد شد که خود 
این مزیتی است که ما در افزایش بهره وری و کاهش ضایعات در دستور 
کار داریم.رئیس سازمان شیلات با بیان این که متوسط مصرف سرانه 
آبزیان در دنیا 2۵ کیلوگرم است که این سرانه در ایران حدود 13 کیلوگرم 
است، گفت: باید اقداماتی برای افزایش مصرف سرانه صورت گیرد.وی 
افزود: آبزیان با وجودی که در آب هستند، آب را مصرف نمی کنند، بنابراین 
با توجه به تنش آبی، متناسب با الگوی کشت و کم آب بر هستند، آبزیان 

فرصت مناسبی برای تأمین پروتئین با آب کمتر در سفره مردم هستند.

قطار شهری مشهد بر روی ریل ذوب آهن اصفهان

تولید آبزیان تا سال 1404 دو برابر می شود

شهردار مشهد : ذوب آهن اصفهان باعث افتخار همه ماست

اصفهان -بهمن راعی: امیر سلجوقی مدیر برق منطقه ۴ شرکت 
توزیع برق اصفهان در جمع خبرنگاران و با حضور روسای قسمت  
این منطقه و مدیر و کارشناسان روابط عمومی با گرامیداشت روز 
۲۵ آبان و یاد و خاطره شهدا دفاع مقدس اظهار کرد: محدوده 
منطقــه ۴، یکی از نقاط پر تراکم، بــا طیف مختلفی از طبقات 
اجتماعی و حدود ۱۴۵ هزار مشترک است که باید نگاه ویژه ای 

به این نقطه از شهر داشته باشیم 
سلجوقی با اشــاره به آماری از مشــترکان برق منطقه گفت: از 1۴۵ هزار و 
۵36 مشترک، رقمی نزدیک به 118 هزار مشترک مربوط به مشترکان خانگی، 
7 هزار و ۹00 مشــترک عمومی و حدود 1۹ هزار و ۵00 مشترک تجاری بوده 

است و  تعداد مشترکان صنعتی و کشاورزی  در این منطقه محدود می باشد .
وی بیان کرد: اهم فعالیت های ما، در حوزه توسعه و بهینه سازی شبکه با رویکرد 
طراحی و نظارت و اجرای  اقتصادی و همچنین پاسخگویی غیر حضوری خدمات 

پس از فروش است.
ســلجوقی با توجه به قدمت شبکه های فشار ضعیف شهر، یکی از ابتکارات 
شرکت توزیع برق اصفهان را طرح بازسازی و اصلاح ساختار این شبکه ها عنوان 
کرد و گفت: در سال های گذشته توانسته ایم  شبکه های فشار ضعیف را اصلاح 
ساختار کنیم که باعث  بهبود شاخص های قابلیت اطمینان ،کاهش تلفات ، حفظ 

محیط زیست ، بهبود مبلمان شهری شده است.

مدیر برق منطقه ۴ شرکت توزیع برق اصفهان گفت: در سال گذشته ۵۵ کیلومتر 
از شبکه توزیع برق در این منطقه با اعتباری بالغ بر 1۹0 میلیارد ریال، اصلاح شد.
وی با اشاره به بافت فرسوده منطقه ۴ اصلاح ساختار شبکه را نیازمند توجه همه 
متولیان شهر  هماهنگی و تعامل سازنده آنها  دانست و تصریح کرد: در آیت راستا 
بخش های مهمی از شبکه محدوده  خیابان های پروین، لاهور، مبارزان و سپیده 

کاشانی در سال گذشته اصلاح و بهینه سازی شده است.
ســلجوقی تجهیز پست های زمینی و هوایی را باعث بهبود عملکرد و تأمین 
برق پایدار عنوان کرد و افزود: در سال گذشته ۴ پست زمینی و ۵ پست هوایی 
با 80 میلیارد ریال اعتبار در محدوده خیابان های مبارزان، سروش، حکیم شفایی 
و مشتاق تجهیز شد که افزایش کیفیت برق در اکثر مناطق از جمله نتایج آن 

بود، به طوری که کمتر نقطه ای در این منطقه می توان پیدا کرد که کیفیت برق 
مناسبی نداشته باشد.

مدیر  برق منطقه ۴ شرکت توزیع برق اصفهان ادامه داد:  بخش قابل توجهی 
از خطوط فشــار متوسط در این منطقه به صورت زمینی  بوده که بهینه سازی 
این خطوط با توجه به ترافیک و تأسیســات شهری سخت و پر هزینه است، 
امــا با همت امور بــرق منطقه ۴ حدود؛ 8 کیلومتر از این شــبکه در محدوده 
 خیابان های شیخ طوسی و مصلی با اعتباری نزدیک به 38 میلیارد ریال، احداث یا 

بازسازی شد.
وی با وجود هزینه بر بودن واگذاری انشعابات زمینی گفت: در سال گذشته به 
70 مجموعه مسکونی بصورت زمانی واگذاری انشعاب انجام شده است ،همچنین 
در سال گذشته با توجه به درخواست متقاضیان برای رعایت حریم و جابجایی 
تأسیســات شبکه های برق، ۵۵ پروژه با هزینه ای بالغ بر 6 میلیارد ریال در این 
بخش اجرایی شــد، این در حالی است که با اصلاح ساختار انجام شده در سال 

جاری این درخواست ها به 3۵ مورد کاهش پیدا کرده است.
ســلجوقی از فروش هزار و 660 انشــعاب تک فاز و ۵۵0 انشعاب سه فاز در 
سال گذشته خبر داد و عنوان کرد: علاوه بر واگذاری کنتورهای جدید، کنتورهای 
قدیمی هم تعمیر و بازسازی شدند که در این زمینه یکی از مناطق پیشرو در تست 
و تعمیرات لوازم اندازه گیری بودیم، همچنین در 7 ماه نخست سال جاری هزار و 

18۵ انشعاب تک فاز و 200 انشعاب سه فاز به فروش رفته است.

مدیر برق منطقه ۴ شرکت توزیع برق اصفهان با توجه به حساسیت سنجش 
نرخ واقعی انرژی افزود: در حوزه لوازم اندازه گیری در سال گذشته 22 هزار تست 
در بخش تک فاز و 2 هزار و ۵8۵ تست در بخش سه فاز با مبلغ 620 میلیون ریال 

انجام گرفت.
وی تعمیرات و نگهداری شبکه های توزیع و تجهیزات  آنرا از دیگر وظایف اداره 
برق عنوان کرد و گفت: در این زمینه  تعمیر و نگهداری خطوط فشار متوسط  با 
روش خط گرم و سرد؛  سرویس پستها و شبکه های فشار ضعیف، شاخه بری 

درختان  درگیر با شبکه ها نیز با اعتباری بالغ بر6۴ میلیارد ریال اجرا گردید.
سلجوقی رعایت اصول ایمنی را یکی از دغدغه های اصلی اداره برق دانست و 
عنوان کرد: در 2 سال گذشته با اطلاع رسانی ها و فرهنگ سازی های انجام شده، 

حوادث جرحی ناشی از برق به صفر رسیده است
سلجوقی انرژی توزیع نشده و نرخ خاموشی را از شاخص های مهم پایداری 
شبکه دانست و خاطرنشان کرد: در ابتدای دهه گذشته نرخ خاموشی نزدیک به 
هزار دقیقه بود اما با تلاش های انجام شده، امروزه این نرخ به زیر 100 دقیقه در 

شهر اصفهان رسیده که حتی فراتر از بسیاری از کشورهای توسعه یافته است. 
وی افزود:  در حوزه مدیریت مصرف امور با بسیج همه امکانات و با بهره گیری 
از همه توانمندی ها ، در راستای فرهنگ سازی عمومی ، در طرح کاهش پیک 
حضور فعال داشته وبا  تعامل سازنده با ادارات و ارگانها نسبت به  کاهش  قابل 

توجه مصرف در ساعات پیک  اقدام نمود .

نرخ خاموشی در اصفهان به زیر 100دقیقه رسیده است
مدیر برق منطقه4 اصفهان:

در راستای شتاب بخشی در اجرای طرح توسعه 
مخازن گازی در شــرکت نفــت مناطق مرکزی، 
دستگاه حفاری سنگین خشکی ۵7 فتح شرکت 
ملی حفاری ایران در چهار چوب همکاری میان دو 
شــرکت در حال انتقال به میدان گازی شانول در 

جنوب استان فارس است.
دکتر حمید رضا گلپایگانی مدیرعامل و رئیس هیئت مدیره 
شــرکت در این باره گفت: شرکت ملی حفاری ایران با هدف 
ســرعت بخشیدن به طرح های توسعه ای نفت و گاز شرکت 

ملی نفت ایران از همه ظرفیت های خود در بخش های عملیات 
حفاری، خدمات فنی و تخصصی و منابع انســانی کارآزموده 

استفاده به عمل می آورد.
وی به  امضا و مبادله اخیر موافقتنامه همکاری میان شرکت  
نفت مناطق مرکزی و شرکت  ملی حفاری ایران اشاره کرد و 
افزود: این موافقتنامه در ارتباط با  حفاری چاه های گازی به منظور 
افزایش تولید گاز در کشــور است و ملی حفاری در اولین گام 
دســتگاه حفاری ۵7 فتح را اختصاص  و جابجایی آن از استان 
خوزســتان به استان فارس تا 10 روز آینده به اتمام می رسد و 

همچنین آمادگی برای تخصیص و اعزام دکل های حفاری دیگر 
و امکانات خدمات فنی به مناطق و مخازن تحت سرپرســتی 

شرکت نفت مناطق مرکزی به ویژه میادین مشترک را دارد.
گلپایگانی درزمینه عملکرد امسال شرکت ملی حفاری ایران 
در  خصوص حفاری چاه های نفت و گاز توضیح داد: از ابتدای 
سال جاری تا کنون حفاری و تکمیل 6۴ حلقه چاه در مناطق 
خشکی و دریایی  کشور خاتمه یافته که در قیاس با مدت مشابه 
سال گذشته 20 حلقه بیشتر بوده و این روند رو به رشد با تلاش 

مضاعف سختکوشان این شرکت استمرار خواهد داشت .

با هدف شتاب بخشی در اجرای طرح توسعه مخازن گازی در شرکت نفت مناطق مرکزی

دستگاه حفاری سنگین خشکی ۵۷ فتح شرکت ملی 
حفاری ایران در حال انتقال به  میدان گازی شانول است

آگهی تسلیم سند مالکیت
نظــر بــه اینکــه آقــای وحیــد طاهــری درخواســت صدور ســند مالکیت ســهم 
الارث خــود را از پــاک 1/232/4940 واقــع در حومــه بخــش ســه همــدان 
ــوم  ــی مرح ــه متوف ــوط ب ــر 83 مرب ــه 220 دفت ــت 18937 صفح ــل ثب ذی
اســکندر طاهــری )مالــک ششــدانگ پــاک مذکــور( را از ایــن اداره نمــوده 
ــه 140185626001010362  ــر اخطاری ــند براب ــلیم س ــب تس ــد و مرات ان
مــورخ 1401/07/11 بــه آقــای ســعید طاهــری جهــت تســلیم ســند ابــاغ 
گردیــده و نامبــرده تاکنــون از تحویــل ســند مالکیــت امتنــاع نمــوده انــد لــذا 
بــه اســتناد تبصــره ســه الحاقــی بــه مــاده 120 آئیــن نامــه قانون ثبــت بدین 
وســیله آگهــی میشــود تــا هرکــس مدعــی انجــام معاملــه و یــا وجــود ســند 
مالکیــت نــزد خــود میباشــد از تاریــخ انتشــار ایــن آگهی طــی مــدت 10 روز 
بــه اداره ثبــت اســناد و امــاک مراجعــه و ضمــن ارائــه اصــل ســند مالکیــت 
و یــا ســند معاملــه اعتــراض خــود را کتبــا تســلیم نمایــد . در صــورت انقضــاء 
مــدت واخواهــی و نرســیدن اعتــراض و یــا در صــورت اعتــراض چنانچــه اصل 
ســند مالکیــت ارائــه نگــردد ســند مالکیــت ســهم الارث بــه نــام متقاضــی 

صــادر و تســلیم خواهــد شــد. م الــف:1341
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